
Institut des Relations 
Internationales du Cameroun 

859, rue de Kribi 1 7001 
Yaoundé 3 

B.P.: 1637 Yaoundé 
Tél.: 222 31 03 05 

Fax N°: (237) 222 31 89 99 
Site web: www.iricuy2.com 

COMMUNIQUE 

UNIVERSITE DE YAOUNDE Il 

THE UNIVERSITY OF YAOUNDE Il International Relations 
lnstltute of Cameroun 

859, Kribi street 1 7001 
Yaounde 3 

P.O Box.: 1637 Yaounde 
Tel.: 222 31 03 05 

E-mail: contact@iricuy2.com 

Portant publication des résultats d'admissibilité au Concours d'entrée au cycle de Master en Relations Internationales, 
option COMMUNICATION ET ACTION PUBLIQUE INTERNATIONALES à l'Institut des Relations Internationales du 
Cameroun (IRIC) de l'Université de Yaoundé Il, session d'Octobre 2021. 
To publish the resu/ts of the written part of the competitive entrance examination into the Master in International 
Relations, INTERNATIONAL COMMUNICATION AND PUBLIC ACTION Option of the International Relations lnstitute of 

Cameroon thot was held fast October 2021. 

LE PRESIDENT DU JURY COMMUNIQUE: 
THE PRESIDENT OF JURY ANNOUNCES: 
Sont déclarés admissibles au Concours d'entrée au cycle de Master en Relations Internationales option COMMUNICATION 

ET ACTION PUBLIQUE INTERNATIONALES à l'Institut des Relations Internationales du Cameroun (IRIC) de l'Université de 

Yaoundé Il, les candidats dont les noms suivent classés par ordre alphabétique: 

The following candidates classified in alphabetical arder have been successful in the written part of the exam for the 
admission into Master in International Relations, INTERNATIONAL COMMUNICATION AND PUBLIC ACTION Option at the 

International Relations lnstitute of Cameroon (fRIC}, University of Yaoundé Il 

CANDIDATS REGUUERS/REGULAR CANDIDATES 

N' NOMS 1 FIRST NAME 

ABENG ONANA JULIENNE CLAUDE 

Z ABOLO LOUIS AIME MANUEL KARIM 

3 AISSATOU RAISSA 

4 ALINE DIANDRA MENGOU 

5 ALO"O NKOA MONIQUE JEMIMA 

6 ANKIAMBOM HONORINE MUSO 

7 ASSOMO OWONA SALOME CYNTHIA 

8 ATSAFACK ADJAHOUNG LETICIA 

9 ATSAMBGWA NKOU MARIE PAULE 

10 AYAKEH CASSANDRAATEMANDEH 

11 AYISSI MBALLA HABIB ARSENE 

1Z AZEH KANJI BERYL·ANNE 

13 BELOMO NDZOMO SUSEL PATRICIA 

14 BIH BERENICE MTOH 

15 % BILO'O OWONO HELENA LUCLESSE 1M 
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